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ماشین سازی بالاخره برد

عصرآزادی / سرویس ورزشی- فرهاد فرهادپور: سبزپوشان تبریزی بالاخره برابر 
حریف خود به برتری دست یافتند.

به گزارش عصرآزادی آنلاین در مرحله سوم جام حذفی کشور عصر امروز تیم ماشین سازی 
در ورزش��گاه یادگار امام)ره( تبریز میزبان تیم س��یمان ش��اهرود بود که این بازی با برتری 
ماشین سازی همراه بود.تک گل این بازی توسط حبیب گردانی به ثمر رسید تا سبزپوشان به 
مرحله چهارم جام حذفی صعود کنند.ماشین سازی در حالی در این بازی به برتری رسید که 
در 7 بازی خود در لیگ دسته یک ایران متحمل 6 شکست شده و تنها یک تساوی برابر مس 

کرمان کسب کرده و با یک امتیاز در قعر جدول قرار دارند.
این اولین برد ماشین سازی در فصل جدید فوتبال کشور و دومین برد این تیم در بازی های 

رسمی سال 1400 به شمار می رود.
بالاتری��ن افتخ��ار ماشین س��ازی در ج��ام حذف��ی، صع��ود ب��ه مرحل��ه نیم��ه نهای��ی 
 س��ال 1370 اس��ت ک��ه ب��ا شکس��ت دادن اس��تقلال ته��ران به ای��ن مهم دس��ت یافتند.

در حال حاضر ماشین سازی با هدایت رشتبری و با بازیکنان پایه فصل گذشته به میدان می 
رود و هفته گذشته حبیب گردانی و فردین عابدینی به این تیم پیوستند.

صعود مس و و قشقایی به مرحله بعد جام حذفی
تیم فوتبال مس کرمان با برتری برابر خوش�ه طلایی در ضربات پنالتی، راهی دور 

بعد جام حذفی شد.
در ادامه مرحله سوم جام حذفی فوتبال ایران، دو تیم لیگ یکی مس کرمان و خوشه طلایی 
س��اوه در کرمان به مصاف هم رفتند که میزبان پس از تس��اوی ی��ک بر یک در ۱۲۰ دقیقه 
تلاش دو تیم، در ضربات پنالتی توانس��ت با نتیجه ۵ بر ۶ حریفش را شکس��ت دهد و راهی 

دور بعد شود.
در این دیدار ابتدا محمد سرافراز برای خوشه طلایی گلزنی کرد اما امید آوخ در دقیقه ۸۸ 

کار را به تساوی کشاند.
در دیگر دیدار این مرحله، دو تیم فوتبال قش��قایی ش��یراز و شاهین بندرعامری بوشهر به 
مصاف هم رفتند که شیرازی ها با هدایت مهدی رجب زاده توانستند پس از تساوی بدون گل 
در ۱۲۰ دقیقه، حریف ش��ان را با نتیجه ۴ بر ۲ در ضربات پنالتی مغلوب کنند و به جمع ۳۲ 

تیم برتر این دوره جام حذفی صعود کنند.

اعلام اسامی داوران هفته هفتم لیگ برتر
اس�امی داوران قضاوت کننده در دیدارهای هفته هفتم لیگ برتر فوتبال از سوی 

کمیته داوران اعلام شد.
تیم داوری در این مسابقات به شرح زیر است:

*دوشنبه ۸ آذر
پیکان – گل گهر سیرجان

محمدحسین ترابیان – امیرمحمد داود زاده – بهمن عبدالهی – فرزاد منصوری
ناظر: مسعود مرادی

نفت آبادان – استقلال
محمدرضا اکبریان – علی میرزابیگی – محسن سلطانی – احمد محمدی

ناظر: نادر جعفری
سپاهان – نساجی مازندران

امیرعرب براقی – فرهاد مروجی – فرهاد فرهادپور – وحید زمانی
ناظر: یدالله جهانبازی

مس رفسنجان – هوادار تهران
مرتضی منصوریان – حسن ظهیری – امین زاهدی – حسین زمانی

ناظر: سعید بطحایی
پرسپولیس – نفت مسجد سلیمان

کوپال ناظمی – سعید قاسمی – محمدعلی پورمتقی – مهدی مرجانزاده
ناظر: اسماعیل صفیری

*سه شنبه ۹ آذر
پدیده مشهد – فجر شیراز

سعاد وفاپیشه – ایوب غلامزاده – حسین گلشنی – مسعود حقیقی
ناظر: محمدرضا فلاح

آلومینیوم اراک – ذوب آهن اصفهان
سیدرضا مهدوی – امیررضا آشورماهانی – محمدصالح عرب آبادی – کمیل غلامی

ناظر: علیرضا یزدانی
فولاد خوزستان – تراکتور تبریز

یاسر همرنگ – رحیم حاجیلو – احد سلطانی – ایمان کهیش
ناظر: حسین خانبان

 فرشید باقری و فرشاد احمدزاده استقلال 
و پرسپولیس را محکوم کردند

آرای کمیته انضباطی فوتبال ایران اعلام شد.
با اعلام سایت فدراسیون فوتبال، آرای کمیته انضباطی فوتبال ایران به شرح زیر است:

باتوجه به ش��کایت فرش��ید باقری از باشگاه اس��تقلال تهران به دلیل مطالبه وجه به مبلغ 
بیست میلیارد ریال، باشگاه استقلال به پرداخت این مبلغ و همچنین هزینه دادرسی محکوم 

شد.
فرشاد احمدزاده بابت مطالبه وجه پنج میلیارد و هفتصد میلیون ریالی از باشگاه پرسپولیس 
شکایت کرد که رای صادره از سوی کمیته وضعیت مبنی محکومیت پرسپولیس به پرداخت 

یک میلیارد و نهصد و پنجاه میلیون ریال به انضمام هزینه دادرسی است.
علیرضا نقی زاده در قالب شکایتی خواستار مطالبه ۱۰ میلیارد ریالی از باشگاه فولاد مبارکه 
س��پاهان ش��د که پس از بررسی پرونده، کمیته وضعیت نسبت به ش��کایت نقی زاده قرار رد 

صادر کرد.
شکایت بهزاد بشتایم از باشگاه ماشین سازی تبریز با موضوعیت مطالبه وجه یک میلیارد و 
دویست میلیون ریالی، موجب صدور رای محکومیت باشگاه در پرداخت نهصد و چهل میلیون 

ریال و هزینه دادرسی شد.
امیرمحمد راجی از باش��گاه شاهین ش��هرداری بوشهر شکایت کرد و خواستار طلب سیصد 
میلیون ریالی ش��د که در نهایت باش��گاه شاهین شهرداری به پرداخت دویست و نود میلیون 

ریال و هزینه دادرسی محکوم شد.
با ش��کایت حسین بابایی از باشگاه بنیامین ورزش پارسه )دارایی( بابت مطالبه وجه یکصد 
و ش��صت میلیون ریالی، این باشگاه به پرداخت یکصد و پانزده میلیون ریال به انضمام هزینه 
دادرس��ی محکوم ش��د. همچنین در شکایت یوسف نادریان از باش��گاه بنیامین ورزش پارسه 
)دارایی( جهت مطالبه شش��صد میلیون ریالی، این باش��گاه به پرداخت مبلغ مورد مطالبه و 
هزینه دادرسی محکوم شد. در شکایتی مشابه از سوی سپهر جهان بزرگی از باشگاه بنیامین 
ورزش پارس��ه )دارایی( بابت مطالبه یکصد و پنج میلیون ریالی، این باش��گاه به پرداخت این 

مبلغ و هزینه دادرسی محکوم شد.
همچنین باش��گاه بنیامین ورزش پارس��ه )دارایی( باید طبق رای کمیته وضعیت بازیکنان 
مبلغ دویست میلیون ریال و هزینه دادرسی را به خاطر شکایت مجید انگشتان به وی بپردازد. 
ش��کایت عباس بختیاری از باشگاه محتشم تبریز بابت مطالبه سیصد میلیون ریالی، منجر به 

صدور رای محکومیت باشگاه به پرداخت این مبلغ و هزینه دادرسی شد.

سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری گفت: 
نمی دانم چرا افراد در س�ال ه�ای قبل بر روی 
افزایش تعداد کارمندان که کار غیر قانونی بوده 
پافشاری داشتند و حتی سیم کارت فروختند تا 

بتوانند حقوق پرداخت کنند.
رس��ول هاش��م کن��دی ، درب��اره پای��ان همکاری 
فدراس��یون دوچرخه سواری با تعدادی از کارمندانش 
بیان کرد: من کسی را اخراج نکرده ام بلکه قراردادشان 
به پایان رس��یده بود که دیگر تمدید ق��رارداد انجام 
نش��د. قبلا هم گفته ام که تعداد کارمندان فدراسیون 
بس��یار زیاد است و بخش زیادی از بودجه فدراسیون 
صرف هزینه های جاری می شود، در حالی که باید این 
بودج��ه به بخش فنی منتقل ش��ود. حتی در آخرین 
مجمع فدراسیون هم به این نکته که تعداد کارمندان 
فدراسیون بالا است و حقوق زیادی پرداخت می شود، 
اش��اره ش��د. طبق قانون تنها درص��دی از بودجه را 
می توانیم  ص��رف هزینه های جاری کنیم و نمی دانم 
چرا برخی افراد در س��ال های گذشته برای انجام یک 

کار غیر قانونی و ناکارآمد پافشاری داشتند. 
او ادام��ه داد: برای نمون��ه بگویم در بخش آموزش 
دو کارمند مش��غول به کار بودند اما از سال ۹۸ هیچ 
کارتی صادر نش��ده در حالی که هزینه آن به صورت 
کامل از متقاضیان دریافت ش��ده بود. همچنین هیچ 
اطلاعاتی در بخش آموزش موجود نیس��ت. کاری که 
سه سال است دوس��تان انجام نداده اند را اکنون یک 
نفر که س��رباز است و به فدراسیون امریه شده، انجام 

می دهد و کارت ها نیز به زودی صادر می شود.

هاشم کندی ادامه داد: اگر این تعداد بالای کارمند 
در فدراس��یون کارآم��د بود که وضعیت فدراس��یون 
خیلی بهتر از این بود و و نباید بودجه ای که می تواند 
به بخش فنی منتقل ش��ود را به این ش��کل حیف و 
میل کرد. من برای همه کس��انی که دیگر نمی توانند 
در فدراسیون کار کنند ناراحت هستم اما فکر می کنم 
کسی باید پاسخگو باشد که این افراد را بدون پشتوانه 
مالی و به صورت تمام وقت در فدراس��یون استخدام 
کرده اس��ت.  واقعا نمی دانم بر چه اساسی این کار را 

انجام دادن��د و الان فدراس��یون های ایتالیا و ژاپن با 
توجه به تعداد ورزش��کار و مدال آوری که دارند باید 

در حدود  ۲۰۰ کارمند داشته باشند.  
سرپرس��ت فدراسیون دوچرخه سواری در پاسخ به 
این پرس��ش ک��ه فکر می کند با توج��ه به کم کردن 
تعداد کارمندان فدراس��یون فش��ار مالی هم کاهش 
یاب��د، تصریح ک��رد: چی��زی فراتر از فش��ار مالی به 
فدراس��یون وارد می شده اس��ت و  شرایط به گونه ای 
بوده که حتی سیم کارت های فدراسیون را فروخته اند 

تا بتوانند حقوق پرسنل را پرداخت کنند. منابع مالی 
که به فدراس��یون تزریق می ش��د را به جای اینکه به 
بخش حرفه ای س��رازیر شود، به بخش اداری منتقل 
می شد. حدود دو سال است که پول داوران پرداخت 
نش��ده و دلیلش هم این اس��ت که پولی نداش��ته اند. 
چ��ون بخش اعظم بودجه صرف��ه پرداخت حقوق به 
کارمندان می شده است. الان هم کارهای فدراسیون 
روی زمی��ن نمان��ده و حتی بهتر ه��م در حال انجام 
است. از طرفی هر فردی که مسئولیت یک فدراسیون 
را بر عه��ده می گیرد، این حق را دارد تا افراد معتمد 
خودش را بیاورد. اکنون هم سیستم اداری فدراسیون 
یکپارچ��ه ش��ده و کارها در حال انجام اس��ت و اکثر 
نفراتی که مشغول به کار هستند به صورت پاره وقت 

کار می کنند.  
او در م��ورد برگزاری اردوه��ای تیم ملی نیز گفت: 
ما منتظر بودیم تا پرونده مس��ابقات قهرمانی کش��ور 
و لیگ برتر بس��ته شود و سپس اردوها را آغاز کنیم. 
اردوی تیم ملی س��رعت و نیمه اس��تقامت در رشت 
و اردوی اس��تقامت در قش��م برگزار می ش��ود. ما با 
اعض��ای کمیته فنی هم در ارتباط هس��تیم و وظیفه 
آن سیاس��ت گذاری اس��ت و یک جلسه رسمی هم 
دوشنبه هفته جاری داریم. من جایگاه خیلی بالاتری 
را ب��رای کمیته فنی در نظر گرفته ام و وظیفه کمیته 
فنی این اس��ت در مورد مسائل استراتژی و راهبردی  
تصمیم بگیرد نه اینکه اردو کجا برگزار شود. جزییات 
مس��ائل را مسئول فدراسیون باید حل و فصل کند و 

خودش هم پاسخگو باشد.

اولین مرحله از رقابت دو صحرانوردی قهرمانی باش�گاه های 
کشور با قهرمانی س�ید امیر زمانپور از تیم ذوب آهن اصفهان 
و پیشتازی تیم پلیمر خلیج فارس خرم آباد در بخش تیمی به 

پایان رسید.
نخس��تین مرحله از اولین دوره مس��ابقه دو صحران��وردی قهرمانی 
باش��گاهای کش��ور روز )ش��نبه( در بخش مردان در ورزشگاه چوگان 
ش��هدای تهران با حضور 13 تیم آغاز و با پیش��تازی تیم پلیمر خلیج 
ف��ارس خرم آباد به پایان رس��ید. تیم ه��ای ذوب آهن اصفهان و مس 

سونگون ورزقان به ترتیب در جایگاه های دوم و سوم ایستادند.
در این مسابقه دوندگان مسیر 10 کیلومتری را در ورزشگاه چوگان 
شهدا طی کردند و در قالب تیم های باشگاهی و دسته جات آزاد نیروی 
زمینی، هیات دو و میدانی پردیس، مس سونگون ورزقان، هیات دو و 
میدانی ارومیه، مهاجران افغانستان، آکادمی دو و میدانی پارس، هیات 
دو و میدانی ایلام، س��روش هم��دان، ذوب آهن اصفهان، پلیمر خلیج 
فارس خرم آباد، اشتاد س��ازه مشهد، آکادمی دو و میدانی رحیمیان و 

سلکتور به مصاف یکدیگر رفتند.
نتیجه بخش انفرادی مردان به شرح ذیر است: 

1- سید امیر زمانپور از ذوب آهن اصفهان
۲- امیر حسین صفری از اشتاد سازه مشهد

3- منصور بیات از پلیمر خلیج فارس خرم آباد
4- رحیم عبدی از پلیمر خلیج فارس خرم آباد

۵- رحیم دیبایی از مس سونگون ورزقان
6- علی اکبر بذری از  پلیمر خلیج فارس خرم آباد

7- آرمین کاتبی از نیروی زمینی ارتش
۸- صابر چرخی از مس سونگون ورزقان
۹ - پژمان کرزه ای از ذوب آهن اصفهان

10-جواد علیزاده از مس سونگون ورزقان
همچنی��ن اولین مرحله  مس��ابقات پیاده روی قهرمانی باش��گاهای 

کش��ور برگزار ش��د که در نهایت ذوب آهن به عنوان قهرمانی رس��ید.  
ورزش��کاران مس��یر ۲0 کیلومتری را در ورزش��گاه چوگان شهدا طی 

کردند.
نتایج  انفرادی مسابقات پیاده روی به شرح زیر است:

1- حمیدرضا زور آوند از ذوب آهن اصفهان، 1:36.۵۸ساعت
۲- آرمین شاه ملکی از ذوب آهن اصفهان، 1:37.۲۸ساعت

3- امی��ر حس��ین اس��دی منش از پلیم��ر خلیج فارس خ��رم آباد، 
1:3۹.۲7ساعت

4-محمد حسن الست از سروش همدان، 1:46.0۵ساعت
۵-ابوالفضل شکری از سروش همدان، 1:۵۵.1۲ساعت

6-امیر زارعیان از پلیمر خلیج فارس خرم آباد، ۲:16.10ساعت
مرحل��ه دوم و پایان��ی ای��ن رقابت ه��ا در تاریخ 1۸ آذرم��اه جاری 
 ب��ه میزبان��ی ش��هر ورزق��ان در اس��تان آذربایج��ان ش��رقی برگزار 

خواهد شد.
در رقابت ه��ای دوی صحران��وردی زنان هم چه��ار تیم پلیمر خلیج 
فارس خرم آباد، آکادمی دو و میدانی گیلان، اش��تاد س��ازه مش��هد و 
مقاومت بسیج تهران حضور داشتند و ورزشکاران مسیر 10 کیلومتری 
مس��ابقه را دویدند. در نهایت پلمیر خلیج فارس به قهرمانی رس��ید و 

پریسا عرب هم از این تیم در جایگاه نخست قرار گرفت.

عثمان�وف روس ب�رای چهارمی�ن مرتبه رییس فدراس�یون 
جهانی شمشیربازی شد.

انتخابات فدراس��یون جهانی شمش��یربازی  در لوزان سوییس و با 
حضور توماس ب��اخ، رییس کمیته بین المللی المپیک برگزار ش��د و 
علیش��ر عثمانوف روس برای چهارمین بار به عنوان رییس فدراسیون 
جهانی شمشیربازی انتخاب شد.  عثمانوف از سال ۲00۸ رییس این 

فدراسیون است.
او پ��س از این که به عنوان رییس انتخاب ش��د گفت: من مفتخرم 
که با حمایت خانواده جهانی شمش��یربازی دوب��اره به عنوان رییس 
فدراس��یون جهانی انتخاب شدم. شمش��یربازی به عنوان یک ورزش 
جهانی، قوی تر از همیش��ه اس��ت. توکیو ۲0۲0 نقط��ه عطفی برای 
شمشیربازی و موفقیت آن چشمگیر بود. من در مورد آینده درخشان 
شمش��یربازی کاملًا مطمئن هس��تم زیرا امروز ما ه��زاران نوجوان و 
نوجوان، مربیان حرفه ای و قهرمانان با تجربه، داوران و فدراسیون های 

مرتبط  داریم که ورزش ما را دوست دارند و توسعه می دهند.
توماس ب��اخ، رییس کمیته بین المللی المپی��ک نیز گفت: انتخاب 
مجدد دوس��تم علیشر عثمانوف را به عنوان رییس فدراسیون جهانی 
تبریک می گویم. آقای عثمانوف نقش مهمی در توس��عه شمشیربازی 
در سراسر جهان داشت و من مطمئن هستم که تحت رهبری او این 

ورزش فوق العاده المپیکی به توسعه بیش تر خود ادامه خواهد داد.
در این انتخاب��ات فضل اله باقرزاده، رییس فدراس��یون ایران برای 
عضویت در هیات اجرایی فدراس��یون جهانی کاندیدا شد که موفق به 
اخذ رای لازم نش��د. عباس فاریابی در کمیته قوانین  و ش��فاعت در 

کمیته پزشکی عضو شدند.
پورس��لمان در کمیته داوران، رضا پیک��ر ارا در کمیته تجهیزات و 

انوش جهانی در کمیته توسعه موفلق به کسب رای لازم نشدند.

معرفی قهرمانان دوی صحرانوردی و پیاده روی کشور

ادامه سلطنت عثمانوف روس بر شمشیربازی جهان

اتفاق عجیب در دوچرخه سواری، فروش سیم کارت برای پرداخت حقوق!
سرپرست فدراسیون خبر داد

نشست خبری کادر فنی تیم ملی هندبال زنان
رزمگر: هیچ مربی دشمن خودش نیست

مدیر فنی تیم ملی هندبال زنان گفت: هیچ مربی دش�من خود 
نیست و همیشه بهترین ها را به تیم ملی دعوت خواهد کرد.

ع��زت الله رزمگر مدیر فنی تیم ملی هندبال زنان در نشس��ت خبری 
قبل از اعزام به مس��ابقات قهرمانی جهان اس��پانیا اظهار کرد: ما قبل از 
مس��ابقات قهرمانی آس��یا اردن از هر پست 10 نفر را به اردوی تیم ملی 
دعوت کردیم و تا مس��ابقات به 1۸ نفر رس��اندیم و به اردن رفتیم . تیم 
ایران در بین چهار تیم اول قرار گرفت و مقابل تیم های قزاقستان و ژاپن 
بازی های خوبی را ارائه کرد. چین در این مسابقات نبود و با وایلد کارت 
توانسته راهی مسابقات جهانی شود. سهمیه آسیا در مسابقات جهانی باز 
هم 6 س��همیه خواهد داشت. ما در اولین مسابقه خود برابر تیم یازدهم 
جه��ان یعنی رومانی قرار خواهیم گرفت. رومانی کلاس بالایی دارد. بعد 
از آن ب��ا نروژ که تیم چهارم جهان اس��ت بازی خواهیم داش��ت که تیم 
بس��یار قدری است. تیم آخر هم قزاقستان اس��ت که با همه توانایی در 
این مس��ابقات ش��رکت خواهد کرد. وی ادامه داد: با این دیدگاه که قرار 
اس��ت همه تیم ها را شکس��ت دهیم به اسپانیا نمی رویم. این اولین دوره 
ما اس��ت و برای کسب تجربه می رویم . حضور در این میادین برای ایران 
یک تجربه بزرگ اس��ت و امیدواریم با کوهی از تجربه به ایران برگردیم. 
بازیکنی که با تجربه جهانی وارد آوردگاه آس��یا ش��ود خیلی برای رشد 
این رش��ته تاثیر گذار خواهد بود. خدیجه قانع سرمربی تیم ملی هندبال 
زنان نیز در این باره گفت:  من از رس��انه ها تش��کر می کنم که از ابتدای 
مسابقات آسیایی همواره در کنار ما بودید. ما در بودجه این دوره نبودیم 
اما فدراس��یون به ما اعتماد کرد و در این مس��ابقات ش��رکت کردیم. از 
کادر فن��ی قبلی هم که در کنار ما بودند باید تش��کر کن��م اما به دلیل 
سیاست های فدراسیون در تیم های دیگری مشغول شدند. ما با تیم های 
بزرگی مس��ابقه خواهیم داش��ت و به نظرم باید طوری مسابقات جهانی 

منعکس شود که اولین حضور ما پررنگ تر باشد.
افسانه دهقانی نایب رئیس زنان فدراسیون هندبال نیز در این نشست 
گفت: باید کس��ب این س��همیه را س��تود. تلاش زیادی برای کسب این 
سهمیه شده اس��ت که با تلاش بازیکنان و کادر فنی محقق شد. حضور 
در مس��ابقات جهانی تجربه خوبی برای ما خواهد بود. این تیم با حجاب 
اسلامی به مسابقات خواهد رفت که هم به لحاظ اشاعه فرهنگ و هم به 

لحاظ توانایی، دختران سرزمین ایران را نشان دهیم. امیدواریم دختران 
ما در این مسابقات تجربه خوبی کسب کنند و بهترین خود باشند.

نایب رئیس زنان فدراس��یون هندبال در پاس��خ به این س��وال که آیا 
فدراس��یون پاداش��ی به بازیکنان بعد از مسابقات قهرمانی آسیا پرداخت 
کرد گفت: پاکدل در اردن در همان زمان مسابقات پاداشی پرداخت کرد. 
آقای وزیر هم قول پرداخت پاداش را داده اند. بعد از مس��ابقات قهرمانی 

جهان هم برای قدردانی به آنها پاداشی پرداخت خواهیم کرد.
رزمگر در خصوص دعوت نش��دن چند بازیک��ن باتجربه به اردوی تیم 
ملی اظهار کرد: هیچگاه دوست نداشتم در حواشی باشم. اگر فدراسیون 
به ف��ردی به عنوان مربی اعتماد کرده بای��د انتخاب ما مورد وثوق همه 
باشد. انتخاب ما سلیقه ای نیست و کاملا فنی است. کادر فنی بهترین ها 
را انتخاب می کند. برخی فکر می کنند خط خوردن یعنی قطع کردن که 
با این واژه مخالفم. در رشته های گروهی خط زدن نداریم. من از 1۸ نفر 
مسابقات آسیایی باید 16 نفر به جهانی ببرم. ما از 70 نفر دعوت شده به 
اردوی اول به 1۸ نفر رسیدیم. ما باید جوابگوی جامعه ورزش باشیم و به 

همین دلیل از بین خوب ها بهترین ها را انتخاب کردیم.
وی اف��زود: در دهه 70 که خودم بازی می کردم همه راس��ت دس��تها 
می توانس��تند در گوش راس��ت بازی کنند. در این ش��رایط وقتی دست 
مخالف هس��تید نمی توانید تهاجمی باش��د و صرفا در آن گوش بس��ته 

هس��تید. به عنوان آنالیزور تعداد چپ دس��ت های مقابل را می شماریم. 
این برای دهه 70 بود و بعد از آن همه پذیرفتند و انقلاب شد. این اتفاق 
در تیم ملی هندبال زنان باب شده و اکنون بازیکنان دست چپ وارد تیم 
ش��ده اند. نمی توان در تیم دست چپ نداشته باشیم. من مجبورم دست 
چپ ها را وارد تیم کنم تا کاری که راس��ت دس��ت ه��ا آغاز می کنند را 
چپ دس��ت ها به پایان برسانند. ما به همه بازیکنان احترام گذاشتیم ولی 

در هر پست نیاز به ۲ بازیکن داریم.
او ادامه داد: در کنار همه اینها سیاست فدراسیون جوانگرایی است. در 
مسابقات آسیایی حق ریسک نداش��تیم و به جوان ها اعتماد نشد اما در 
جهانی جا برای ریسک وجود دارد. منطقی است که از جوان ترها استفاده 
ش��ود. یک روز یک بازیکن برای مس��ابقات مهم است یک روز در میان 
بهترین ها نیست. ما 16 نفر محدودیت داریم و باید تنها 16 نفر انتخاب 
ش��وند. امیدوارم به انتخاب ما اعتماد کنید. من به حرمت شما وارد این 
حواش��ی شدم. مربی انتخابش س��لیقه ای و شخصی نیست و همه چیز 
فنی اس��ت. هیچ مربی دش��من خودش نیست. بهترینها در  بین 16 نفر 
هس��تند. وی گفت: راضیه جانباز در مسابقات قهرمانی آسیا دعوت شد 
اما نیامد. ش��یدا فلاحی خودش خداحافظی کرد. جایگاه ها ابدی نیست 
و س��یر تحول وج��ود دارد. این اتفاق در تیم های مل��ی هم وجود دارد. 
من کاپیتان تیم ملی بودم. اگر ورزش عش��ق اس��ت، مربی گیری وفا به 
عشق است. عهد کرده ام هیچ گاه دروغ نگویم. یک مربی هیچگاه ریسک 

نمی کند که بدترین ها را به تیم ملی دعوت کند.
رزمگر در مورد مانوئل مونتایا سرمربی اسپانیایی تیم ملی مردان گفت: 
در مکتب لاتین که یک مدرس��ه است به هندبال ما خیلی نزدیک است. 
بنا به تجربه یکی از مکاتبی است که به هندبال ما نزدیک است. هندبال 
ما لهجه دارد و هر کس��ی با لهجه خودش ب��ازی می کند. ما نیاز به یک 
الگوی یکس��ان داریم. در مکتب لاتین این الگوی یکس��ان وجود دارد و 
می تواند باعث  شود هندبال ایران رشد کند. فرناندز از زمانی که به ایران 
آمده در تمرینات ما حضور داش��تند. حتی در مس��ابقات اردن که من با 
م��رگ )ب��ه خاطر کرونا( دس��ت و پنجه نرم می کردم فرنان��دز تیم ما را 
حمایت می کرد. باید بدانید که لوازم و اسباب مربی نیروهای آن هستند. 

امیدوارم که با همه نیروها در مسابقات قهرمانی آسیا موفق شوند.


